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Centralne Biuro Antykorupcyjne (CBA) jest służbą specjalną. Do zadań Biura należy
zwalczanie korupcji w życiu publicznym i gospodarczym, w szczególności w
instytucjach państwowych i samorządowych. CBA zajmuje się także zwalczaniem
przestępczości finansowej, która zagraża państwu. 

Biuro działa na podstawie ustawy z dnia 9 czerwca 2006 roku o Centralnym Biurze
Antykorupcyjnym. 

Pełniącym obowiązki Szefa CBA jest Tomasz Strzelczyk. 

Mamy 23 jednostki organizacyjne:

Departament Operacyjno-Śledczy;1.

Departament Bezpieczeństwa;2.

Departament Postępowań Kontrolnych;3.

Departament Analiz;4.

Biuro Techniki Operacyjnej;5.

Biuro Prawne;6.

Biuro Finansów;7.

Biuro Kadr i Szkolenia;8.

Biuro Logistyki;9.

Biuro Teleinformatyki;10.

Gabinet Szefa;11.

Delegatura CBA w Białymstoku;12.

Delegatura CBA w Bydgoszczy;13.



Delegatura CBA w Gdańsku;14.

Delegatura CBA w Katowicach;15.

Delegatura CBA w Krakowie;16.

Delegatura CBA w Lublinie;17.

Delegatura CBA w Łodzi;18.

Delegatura CBA w Poznaniu;19.

Delegatura CBA w Rzeszowie;20.

Delegatura CBA w Szczecinie;21.

Delegatura CBA w Warszawie;22.

Delegatura CBA we Wrocławiu.23.

Możesz do nas zadzwonić lub napisać:

tel. (22) 437 22 22

fax: (22) 437 22 97

bip@cba.gov.pl.

Adres głównej siedziby:

Al. Ujazdowskie 9, 00-583 Warszawa

Jeżeli chcesz zgłosić korupcję zadzwoń 800 808 808 lub napisz na sygnal@cba.gov.pl.

Szczegółowe informacje dotyczące CBA znajdują się na stronie internetowej
www.cba.gov.pl.
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